
Notulen Algemene Leden Vergadering van de Vereniging Dorpsraad Gorssel 
17 mei 2021, via ZOOM. 
Er hebben zich ongeveer 35 leden aangemeld voor deze ZOOM sessie. 
Het Bestuur bestaat uit: 

• Otto van Harmelen, voorzitter 
• Paul Wiegerinck, penningmeester 
• Marije Alma, communicatie 
• Pam van’t Hof, secretaris 
• Niels Heemskerk, ledenadministratie, inkomend lid 
• Wilja Klein Teeselink, inkomend lid. 

Voorzitter Otto van Harmelen heet iedereen via het scherm welkom, de allereerste keer via het 
scherm, hopelijk de laatste keer. Hij loopt de agenda door en geeft aan dat de PowerPoint 
Presentatie (PPP) en de notulen rondgestuurd worden, opdat de leden nog de gelegenheid 
hebben op en aanmerkingen aan te geven op de formele besluiten die nu genomen moeten 
worden en de besluiten die nu aan de leden voorgelegd worden. De formele besluiten zijn: 
de notulen, van 2019, décharge over de financiële verslaggeving van de penningmeester en het 
bestuur. Twee weken krijgt men de tijd om te reageren. 
Vervolgens wordt de nieuwe wethouder, Robert Bosch, opvolger van Bert Groot Wesseldijk, 
welkom geheten. Hij vertelt dat hij afkomstig uit Twello is, 7 jaar in de Raad heeft gezeten als 
afgevaardigde van Gemeente Belangen, waarvan 3 jaar als voorzitter van de fractie. Hij is op 1 
april j.l. begonnen en is kernwethouder voor de kernen, Laren, Almen, Barchem, Zwiep, Gorssel. 
Zijn portefeuille bestaat uit Ruimtelijke Ordening, Sport, Woonbeleid en financiën. Hij volgt de 
ALV als toehoorder en is vol belangstelling naar wat er leeft in Gorssel. 
Notulen: 19 september 2019. Men verwacht dat ze worden goedgekeurd, nadat ze de komende 
twee weken ter goedkeuring zijn voorgelegd. 
Er volgt een video overzicht, dat onze communicatiespecialist Marije Alma heeft samengesteld 
uit de activiteiten die de Dorpsraad heeft ontplooid in de achterliggende periode. 

Tijdens de pandemie heeft de Dorpsraad maandelijks per ZOOM -en een enkele keer fysiek- 
vergaderd en er werd regelmatig gebruik gemaakt van de inloop mogelijkheid. 

Jasper Peters, wellicht bekend als werknemer in slagerij voorheen Rodenburg, maakt in 
opdracht van de Dorpsraad een afstudeeropdracht over de toekomst van Gorssel in het kader 
van zijn opleiding Ruimtelijke Ordening aan Saxion. 
Contact met de buurtverenigingen is aangehaald. 

Er is gemeentelijke subsidie toegekend aan het aanbrengen van aansprekende kerstversiering. 

Allemaal 1 TV heeft Lochem en in het bijzonder Gorssel op de kaart gezet. De opname in het 
Tramhuis bevestigt dat er veel gebeurt in Gorssel, wat niet alleen leuk is voor de toerist, maar 
ook voor de inwoners. 
In het DOP ( 2018-2023) staat niet vermeld dat een werkgroep Duurzaamheid moet worden 
opgericht. Nu we steeds meer geconfronteerd worden met allerlei facetten van duurzaamheid 
hebben wij besloten de werkgroep op te richten. Een uitdaging om alles goed in kaart te 
brengen. 

Op initiatief van Karin Vreeman wordt onderzocht of ook in Gorssel belangstelling is voor het 
grazen van de schapen van de herder. De Gemeente heeft in principe akkoord gegeven, de 
omwonenden worden op de hoogte gebracht. 

Het Bestuur zal een wijziging ondergaan, verjonging! 

Maar voor zij zich voorstellen, nemen we digitaal afscheid van Herman Beekhuis, die 7 jaar lang 
op zijn eigen wijze inbreng heeft gehad in het Bestuur. Als gepensioneerd gemeenteambtenaar 
had hij vele contacten die ingezet konden worden. Hij analyseerde scherp en had veel 
achtergrondinformatie die vaak belangrijk was voor het nemen van de juiste beslissing. 

https://dorpsraadgorssel.nl/notulen-en-verslagen/
https://dorpsraadgorssel.nl/notulen-en-verslagen/
http://www.allemaal1.tv/


Nieuwe bestuursleden: 

Wilja Klein Teeselink, 25 jaar, opgegroeid in Gorssel en na afronding van haar bachelor 
Technische Wiskunde weer woonachtig in Gorssel. Momenteel o.a. bezig met de master en 
werkzaam als docent. 
 
Niels Heemskerk, 40 jaar, gestudeerd in Rotterdam, woont nog niet zo lang in Gorssel, 40 jaar, 
twee dochters, heeft net Groen Projectinrichting in Deventer overgenomen; houdt zich bezig met 
de ledenadministratie. 
 
Financiële verslaggeving: Tijdens de Corona periode zijn de inkomsten gelijk gebleven aan die 
van 2019. De Kascommissie gaf in 2019 al aan dat de kas riant gevuld is en dat er meer 
uitgegeven moet worden. In principe worden de RONA, Buitenkunstig, Gorssel.nl, en Vaste prik 
ondersteund. Er zijn bedragen gereserveerd voor projecten die in dit jaar doorgang zullen vinden 
, zoals Gorssels Goed (€8000, naast de subsidie van de Gemeente en de Provincie €16.000). 
Wat Gorssels Goed verder betreft, Gorssels Erve heeft een enorme toezegging gedaan om het 
project Gorssels Goed in volle omvang tot volledig wasdom te laten komen. 
Financiën: De exploitatie laat een klein verlies zien 
Op de balans 2019 staat een lening, die inmiddels is ingelost. Zie de PPP, waarin eea 
overzichtelijk staat opgesteld. 

Ook wordt de begroting voor 2021 besproken, inkomsten komen naast de gebruikelijke 
gemeentelijke subsidies vanuit de contributies. Reserveringen zijn gemaakt voor de 
Kerstversiering, Gorssels Goed en Buitenkunstig. 

De aanloopkosten van de Dorpsondersteuner zijn door de Dorpsraad voorgeschoten, totdat deze 
kosten voldaan kunnen worden uit de subsidie van de Gemeente en het Oranje fonds. 

Moet de bijdrage aan het OLT niet worden verhoogd? Op dit moment niet echt nodig. 

Lieke Schlatmann, DE dorpsondersteuner, gaat in op haar activiteiten, die ze sinds begin dit 
jaar heeft ontplooid. Er zijn pilots opgesteld, gericht op welzijn en ontmoetingsinitiatieven van de 
dorpsbewoners. O.a. resulteerde dit in een enquête, gericht aan de bewoners, 765 huishoudens, 
boven de 70 met vragen over welzijn, eenzaamheid, behoefte aan contact. Men heeft goed 
gereageerd op de enquête, de gegevens worden nu verder uitgewerkt. Met de SWL wordt 
intensief samengewerkt. Oproep gaat uit naar meer vrijwilligers, graag melden via Gorssel.nl en 
de website van de Dorpsraad. 
In de PPP wordt stilgestaan bij de vooruitgang die geboekt is sinds de verschijning van het DOP; 
Gorssels Goed heeft het licht gezien en zowel de wandel- als fietsroute zijn gereed, volledig 
gedocumenteerd, voorzien van foto’s, schilderijen en gedichten. Dit alles werd tot stand gebracht 
dankzij de bezielende “voorganger” Dick van Welzen. Een team van schrijvers, Tsjeard Veenstra 
en Nico Meerburg en de leden van de Elf Marken verzorgden de teksten. De jury maakte een 
keuze uit de gedichten van meer dan 100 inschrijvingen voor het aanbrengen van de gedichten 
op de juiste plaats. Gorssels Goed heeft een aparte website ingericht als onderdeel van de 
Dorpsraad website en de site van Achterhoek Toerisme. Dankbaar zijn we met de toezegging 
van Gorssels Erve. Enthousiast wordt gebruik gemaakt van deze twee nieuwe mogelijkheden om 
Gorssel en omgeving nader te leren kennen. 

In de werkgroep Verkeer was het rustig afgelopen jaar. Herbestrating vond plaats in de 
Molenweg ter hoogte van de benzinepomp. Op verschillende momenten is digitaal snelheid 
gemeten, met name de snelheid in de hoofdstraat – 30 km – wordt met voeten getreden. De 
werkgroep zal in contact treden met omwonenden rond de drempels in verband met lawaai 
overlast. De Gemeente zelf heeft een afwachtende houding aangenomen nu er nog geen 
duidelijk plan is voor de Gorssels Accomodaties. Pas als alternatief 2 uitgewerkt is, zal de 
Gemeente zich buigen over de verkeersverbeteringen, zoals voetgangersgebied en trottoir bij de 
Jumbo. De zichtbaarheid op de Joppelaan moet worden, aangepakt bij de straten Vennebos en 
Hazenloop. De snelle fietsroute door de Enk is afgeketst door de Gemeente. In de klankgroep 



van de Provincie hebben zitting Hans de Waal en Otto van Harmelen; samen wordt gewerkt aan 
een pilot van 60 km voor de N348 en de aanleg/verbetering van het fietspad langs de N348 ten 
behoeve van snelle fietsers. Medio 2022 moet de conclusie over de voortgang en invulling zijn 
getrokken. Men denkt aan een geluidswal rondom de ringweg in de vorm van een groene heg, 
die het geluid dempt van bv. de banden. Wat de afsluiting van de Elfuursweg betreft, de 
Gemeente heeft zelf een ballonnetje opgeworpen of de Afsluiting tot de mogelijkheden behoort. 
Omwonenden zullen aangeven wat voor hen belangrijk is. 
In de werkgroep Centrum draait alles om het verbeteren van het aanzicht van het Centrum. 
Initiatieven als Gorssel Bloeit vloeien hieruit voort. Inspiratie wordt gevonden in Twello waar vele 
vrijwilligers samen met dorp fleurig houden, door de vele bloembakken te verzorgen. Vrijwilligers 
met groene vingers wordt verzocht zich op te geven. Folders/ posters zijn gemaakt, op 26 mei as 
een online kennismaking en op 28 mei een walk-in bij Zo&Nu. 

De werkgroep Duurzaamheid en Groen moet worden bemenst en voorzien van richtlijnen. De 
DR vindt het belangrijk dat specifiek gekeken wordt hoe Gorssel zich kan manifesteren in de 
zoektocht naar duurzame oplossingen. Yvonne Diepens, Sierk Plaat, Wilja Klein Teeselink,- 
namens- de DR, zullen de opzet en uitvoering verder uitwerken. Samen met Lochem Energie op 
zoek naar collectieve duurzame oplossingen, de dump in het Zandgat, het bomenbeleid , zij allen 
worden met aandacht gevolgd. 
De werkgroep GA!, ingesteld door de Gemeente, is een aantal malen digitaal samengekomen. 
Nadat de Raad de uitwerking van het MFA heeft afgewezen, wordt nu het alternatief 2, 
Vullerschool/Trefpunt hoe, waar, verder uitgewerkt. Helaas hebben de Tennisvereniging en het 
zwembad de Boskoele zich teruggetrokken uit de werkgroep. Aangetekend wordt dat de DR zich 
zal blijven ijveren voor het in stand houden van het zwembad. Eind 2021 moet het besluit “hoe 
nu verder” bekend zijn. De petitie van Henk Veenendaal zal worden meegenomen in de 
besluitvorming. Het is van groot belang dat de sporthal voor Gorssel en omgeving behouden 
blijft. De Gemeente zal in de Woonvisie ook moeten aangeven hoe en hoeveel eenheden wonen 
in de toekomst gebouwd mogen worden. En dat geldt met name voor de eenheden sociale 
woningbouw, excl de sociale woningbouw die door de sloop van de Bloemenkamp bedreigd 
wordt. De DR geeft steun aan de bewoners en probeert er bij de Gemeente op aan te dringen de 
eigenaar van de Bloemenkamp te bewegen gelijkwaardige vervangende woonruimte aan te 
bieden. Daarnaast is er meer aandacht voor jongeren woningen, 3 jongeren hebben daartoe 
zitting in de werkgroep Woonvisie. De Gemeente hult zich in stilzwijgen ondanks herhaalde 
pogingen van de DR. Wethouder Bosch geeft aan dat hij het vervelend vindt dat het 
besluitvormingsproces hobbelig verloopt. Er is extra woningbouw toegezegd, met nieuwe 
locaties. De Woonvisie wordt binnenkort toegezonden. Voor de zomer worden inspraakrondes in 
het dorp gehouden, opdat een optimaal draagvlak binnen de dorpsbewoners wordt gecreëerd. 
De inbreng van Lochem Energie door Tonnie Tekelenburg staat beschreven in de PPP. 
Belangrijk is de ondersteuning die Lochem Energie kan geven bij het collectief zetten van 
duurzame energie stappen. Zoals de aanbieding van het gebruik van een deelauto, samen met 
een groep buren, vrienden etc. Of het aanschaffen van de Hanzebox, die de gebruiker inzicht 
verschaft in zijn energie gebruik. Of het bepalen van een collectief te gebruiken dak voor 
zonnepanelen, waarbij de verschillende gebruikers zijn aangesloten (voorbeeld: Boschloo). U 
kunt zich aanmelden via: info@dorpsraadgorssel.nl 
Paul Wiegerinck geeft aan dat de officiële goedkeuring van het financiële jaarverslag nog moet 
plaatsvinden. De Kascommissie, bestaande uit de heren Martijn Ligthart en Harm Krabbenborg, 
heeft de financiële administratie gecontroleerd en geen onregelmatigheden geconstateerd. Het 
stelt voor de penningmeester en het gehele bestuur te déchargeren. De vergadering gaat 
hiermee akkoord. 

Hierop sluit Otto van Harmelen de digitale ALV en spreekt zijn teleurstelling uit geen borrel te 
kunnen aanbieden voor de nazit. 

De leden kunnen hier de Powerpoint bekijken PP ALV 17 mei 2021. U krijgt twee weken de tijd 
om te reageren. 
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https://dorpsraadgorssel.nl/wp-content/uploads/2021/05/PP-ALV-17-mei-2021-.pdf

